
Bestyrelsesmøde d.17/09/2020 

Tilstede: Anja, Marie, Kiki, Ditte, Stina, Serap, Rikke, Mie, David, Sune og Lasse 

1. Velkommen 
2. Hvem er vi hver især 
3. Konstituering af rollerne i bestyrelsen 

Serap fortsætter som formand, Rikke bliver næstformand, Stina bliver kassere, Kiki suppleant, David forbliver alm. Medlem, Sune 
suppleant, Mie alm. Medlem. Ditte suppleant. 

4. Underskrivning af tavshedspligt 
5. Vallensbæks budget forlig 

Den nye udlignings reform, betyder at i 20/21 vil der mangle cirka 16mil. I det kommunale budget. Dette vil blandt andet blive dækket 
ind ved at hæve skatten og udvide med ekstra boligområder. 
Der er taget højde for at der kan komme minimumsnormeringer, hvis regeringen vedtager dette. 
Det er et enig byråd som har lavet budgetforliget.  

6. Høringssvar  
D.23/9/2020 kl.12 er der deadline på høringssvar. Et svar kan være vi har bemærket fristen er der, men vi har ikke nogen indsigelser. Det 
vil være Serap som sender høringssvar. 

7. Løkkebos Økonomi 
Løkkebo har på nuværende tidspunkt en opsparing på 175.000kr som skal gå til legepladsen i børnehaven. Løkkebo har et godt børnetal, 

men i øjeblikket er vi i underkanten af børn, da der ikke er nogle tilflyttere, det betyder at inst. I Vallensbæk prøver at omkonvertere 

børnehave grupper til vuggestue gruppe, da der er babyboom i Vallensbæk. Der mangler cirka 3 vuggestuebørn i løkkebo, for at 

økonomien hænger sammen. Vi har en sund økonomi, med gode reserver, vi er blevet bedt om at bruge nogle penge, og der er blevet 

kigget på lad elcykler.  

8. Børnetal 
Børnetallet ser fint ud, vi kører med lidt underskud af børn, men det kan godt hænge sammen året ud. 

9. Legeplads 
Legepladsen har kostet 420.000kr. Og skønnet var på 300.000kr. Der har været ekstra udgifter vedrørende anlæggelse af vuggestuens 
legeplads, da der manglede både kloakering og el. Vedligeholdelsen af børnehavens kanter ved sandkasse, legeplads, og gynger er noget 
Løkkebo har lagt ud for (40.000kr.) Men for pengene retur fra kommunal ejendom, da det var et sikkerhedsmæssigt spørgsmål ift. 
Børnenes sikkerhed på legepladsen. 
Blomsterkummerne vil blive erstattet at små rum med hæk omkring, og vil skabe et læringsrum for børnene når børnene leger på 
legepladsen. 
Jordvolden ved fodboldbanen, skal graves væk. Kolonihavehuset og vuggestuens kryberum er blevet malet.  
Anja er i kommunikation med kommunale ejendomme, om at jorden skal væk i år, så vi kan bestille vores legeplads til bag 
kolonihavehuset. 

10. Personale – hvad er der fokus på lige nu 
Mikala er startet i Løkkebo, og har gjort et rigtig godt indtryk på personalet/forældre og børn. 
 D.2-3 oktober skal personalet på kursusophold, og styrke sammenholdet, arbejdsgangen og ICDP så det kommer mere til udtryk i 
personalegruppen. 
Personalet får supervision fra en ekstern, vi har nogle børn med særlige behov, hvilket kan være hårdt og anstrengende for personalets 
arbejdsmiljø. 
Lige nu er personalet positive, der er en god stemning, som man kan mærke i hverdagen. Der er også kommet mere humor, så der bliver 
grint en hel del. 

11. Covid 19 lige nu!! 
14 tilfælde af covid 19 på pilehaveskolen ud af 780 er ikke meget, men beslutningen om at lukke skolen de næste 14 dage er taget ud fra 
et forsigtighedsprincip. Vi har ikke haft nogen tilfælde endnu i Løkkebo. Men at det er vigtigt at forældrene melder tilbage til Løkkebo 
hvis man bliver syge derhjemme. 

12. Frokostordning – der skal stemmes 
Bestyrelsen vedtager at frokostordningen fortsætter. Den vil ikke komme ud til afstemning, da man oplever at forældrene er positive 
omkring madordningen. Der er også enighed om at den giver nogle gode rammer for mad nysgerrige børn. 

13. Koordinerende forældreråd 
Der er ikke kommet ny dato endnu. Anja melder tilbage når hun kender datoen. 

14. Fotografering 
Bestyrelsen tager sig af det, enten David eller Mie tager fat i foto Jan og får booket den d.7 november. Fredagen inden bliver der taget 
fællesbillede af grupperne og billeder af personalet og bestyrelsen. 

15. Teatertur 
Ishøj teater er begyndt at åbne op, dvs. Den tur der ikke blev til noget i april, kan vi begynde at booke nu. 

16. Evaluering af forældremøde 



Ulla vores sprogpædagog, havde en uheldig fremtoning til vores forældremøde. Ulla er superdygtig til at supervisere personalet 
individuelt.  

17. AULA og ny hjemmeside 
Vi kommer til at lave helt ny hjemmeside med nyt indhold. Kommunen er ved at lave selve opsætningen, og så kan vi efterfølgende 
sætte den op som vi gerne vil have. Vi vil prøve at forsiden kommer til at afspejle vores ydre når man kommer, så at det vil skabe 
genkendelighed. Vi har brugt en del måneder til at lave nyt materiale som vi kan sætte på hjemmesiden, så at den kommer til at afspejle 
vores nye værdiggrundlag, principper og den styrkede læreplan. 

18. De styrkede læreplaner 
Den styrkede læreplan mangler evalueringsprocessen, lige nu er den i kommunikationsafdelingen. 

19. Principperne for Løkkebo 
Et ønske fra Anja er at, bestyrelsen læser principperne igennem. Deadline er d.1 oktober 

20. De næste møder i kalenderen 
Torsdag d. 5. november 2020 fra 17-19 i Løkkebo  
Tirsdag d.12. januar 2021kl. fra 17-19 i Løkkebo 

21. Tak for i aften 😊 


